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‘U .ce sie c
Klel je  neki mlad učenec 
pust na pepelnično jutro, 
te besede je  govoril 
v jez i svoji tisto uro:

»O, predpust! ti čas presneti', 
de bi več ne prišel v drugo! 
Ti med materne petice 
si poslal požrešno kugo, 
si mošnjico mi rejeno 
d j  a! popolnoma na suho; 
stari oča se bo praskal, 
gledala bo mati čudno, 
malo penezov poslala, 
dokaj bota mi naukov: 
vender to bi še prenesel, 
to še ni nerveči hudo.

O , predpust! ti čas presneti, 
de bi več ne prišel v drugo!

Sem obesil z  avo Ij tebe 
dokaj časa uk na kljuko; 
treba preču vati bode 
več noči s prižgano lučjo, 
dolgo si glavo beliti, 
de popravim spet zamudo; 
vender to bi še prenesel, 
to še ni narveči hudo.

O, predpust! ti čas presneti, 
de bi več ne prišel v drugo! 
Si omožil dokaj deklic 
in med njimi mojo ljubco, 
mlado deklico nezvesto, 
lepo Reziko nemškuto, 
za katero rad bi dal bil 
kri, življenje, svojo dušo - 
De si njo mi ti omožil, 
oh, to je  narveči hudo!«

MESTNA OBČINA PTUJ
IN ZVEZA KULTURNIH ORGANIZACIJ PTUJ

VABITA NA
SLAVNOST OB KULTURNEM PRAZNIKU

V NARODNEM DOMU
V ČETRTEK, 6. FEBRUARJA 1997, OB 19.OO URI

JI
I

Spored:
Slavnostni govornik

Podelitev Velike oljenke in Oljenk Mestne občine Ptuj 
Podelitev plaket in priznanj zveze kulturnih organizacij Ptuj 

Koncert Moškega komornega zbora Ptuj

Predsednik ZKO Ptuj Župan Mestne občine Ptuj
Franc LAČEN Dr. Miroslav LUCI

Cen
a: 
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PRIŠLI BI ŽE BILI SLOVENCEM ZLATI ČASI,
A K' KLASIK BIL BI VSAK PISAR, KDOR NAM KAJ KVASI

8. februar - SLOVENSKI KULTURNI PRAZNIK
Naš največji pesnik se je  rodil 3 . de
cembra 1800 v  Vrbi na G orenjskem . Še 
ob njegovem rojstvu je  bil kmet edini 
čisti predstavnik našega tisoč let 
znanega, vendar v svojih pravicah 
hudo prikrajšanega naroda. V  našem 
narodu je b ila že tedaj nakopičena 
velika socialna in duhovna moč, ki pa 
ni mogla delovati v istem smislu kot pri 
drugih narodih, ki so ž ive li samostojno 
politično in gospodarsko ž iv ljen je .

Napoleonova revo luc ija  je  iztrgala za 
kratek čas S lovence izpod germ an
skega pritiska in ga zd ru ž ila  z delom 
hrvaškega ljudstva. Za prezirani 
slovenski narod so nastale možnosti za 
nastajanje dem okratičn ih družbenih 
zasnov (Ilir izem ). Naglo propadanje 
rim skogerm anskih in b izantinskih  
p rež ive lih  družbenih ureditev je 
budilo  v evropski m lad in i nesluteno 
ustvarja lno  m oč, zato je  razu m ljivo , 
da so se sočasno og lasili pri vseh 
slovenskih  narodih ve lik i pesniki in 
p isa te lji. PREŠEREN  JE V E R O V A L , DA 
M O R A  IM ETI V SA K  N A R O D , KI H O Č E 
BITI SV O B O D EN  V  SVO JI K U LTU R N I 
Z A V ES T I, N AJVEČJE P R ID O B IT V E  
C E LO T N E G A  Č LO V E Š T V A . Prav 
zarad i razum evan ja stoletne ustavar- 
ja lnosti drugih narodov je  našel svoj 
prostor v m ednarodni kn jiževno sti. 
Prešeren je  pisal o d lične  nem ške 
pesm i, si dopisoval in se pogovarjal v 
tujem je z ik u , vendar je  v nasilju  ger
m anskih ukrepov, predvsem gospodar
sk ih , bo leče čutil k riv ico  in tragedijo 
slovenskega naroda, za katerega je 
b ilo  edino p lač ilo  »m ir v grobu«. S 
p rijate ljem  M atijem  Č O P O M  sta

spoznala pomembnost skrbi za čast 
slovenskega jez ika  in s tem lastne 
narodnezavesti.

Z la  usoda je bila tihi sprem ljevalec v 
njegovem kratkem ž iv ljen ju . Tragična 
smrt prijatelja M atija Čopa, 
neizpolnjeno hrepenenje po Prim ičevi 
Ju liji, zapleten odnos do Ane 
Jelovškove ter nevzdržno telesno hi
ranje, ki so ga pospeševali duševni pre
tresi, so pesnika pospremili v leto 1848. 
M arčno revolucijo  je doživel bolan in 
razočaran.

Prebiranje njegove poezije in zaporedje 
družbenih dogodkov tistega časa, 
katerih soustvarjalec v prebujanju naro
dove zavesti je bil France Prešeren, 
potrjujeta, da je kot edini Slovenec 
razumel časovni in zgodovinski pomen 
Pomladi narodov. Njegova kulturna 
zavest, umetniška moč, m iselno in 
čustveno ž iv ljen je  nam morajo ostati 
zvezda staln ica.

Ž iv im o  v času kulta telesne moči in 
tehnike, v času dezorganizacije  vred
not dela, izrednega bogatenja nekaterih 
slo jev, upadanja morale in politikan- 
stva. V  nesigurnosti ž iv ljen ja  postajamo 
trgovski aranžma ž iv ljen ja , ki od 
človeških in moralnih vrednost ustvarja 
iz nas manekene in nas sprem inja v 
blago, ki prinaša profit, ali nas 
neizprosno izbriše in poniža. Zakaj nas 
je  strah pred izgovorjeno resnico? Res 
je , da je  bila v stoletjih že vedno sum
ljiva in je  podoba nesreče nekega 
naroda. Zato se bo težko prebiti skozi 
temne prostore starinskih shem, vendar:

Da b i nam srca vnel v čast deže le , 
m ed nami p o to la ž il razprtije, 
in spet z e d in il rod  S loven šč 'n e  ce le!

(Sonetni venec / 7)

8. februarja 1849 je Franceta Prešerna 
rešila trp ljen ja »zadnja ljub'ca bleda 
smrt«.

Spominjati bi se ga morali sleherni dan. 
Naš vsakdanjik  bi izpo ln ilo  hotenje 
kulturnega ravnanja in sožitja. S tem bi 
izpo ln ili njegovo, v dediščini izročeno 
poslanstvo.

Hilda SLEKOVEC

■ u n p ??•

ZIMSKI GRAD
Sneg je  prekril tvojo svečano obleko, 
pobelil je  hiše, 
bregove p o d  tvojim  obličjem  
in reko.
Prekril je  kamnita obzidja, 
poti,
ki skrivajo tisoč let stare gazi, 
velike sobane, 
v zlato okovane  
in temne kleti....

Sneg je  pokril tvoje z idove  
kot bela odeja, 
kot zimska pesem  
in tebe počasi, 
počasi uspaval.

David BEDRAČ

GLEDALIŠČE PTUJ
Slovenski trg 13, 2250 Ptuj 

PREMIERA
30. JANUARJA 1997 ob 20. uri

PRAZNINA
stara zgodba iz moje vasi

(delno po zgodbi F.G Lorce Krvava svatba)
Scenarij in režija: Tomi Janežič

Igrata: Sebastian Cavazza 
Barbara Krajnc

Predstave bodo še 1., 3. in 4. februarja, ob 20. uri. Pred p ra zn ik i sta sneg in m raz p rek in ila  
vsa zidarska  in gradbena dela



FfiŠENK V MARKOVCIH ŽE ŠESTIČ
V Markovcih in Zabovcih so se že v de
cembru začele prve organizacijske 
priprave na 6. Fašenk v M arkovcih. Naj 
na tem mestu takoj pojasnim, da besedi 
Markovci in Zabovci predstavljata v tej 
zvezi samo lokacijo dogajanja, pri njem 
pa aktivno sodelujejo navdušenci, ali 
morda bolje: ljubitelji našega pustnega 
dogajanja iz vseh vasi naše nekdanje KS 
Markovci, sedanje primestne četrti. To so 
ljudje iz Bukovec in Nove vasi, iz Stojne 
in Sobetine, iz Prvenec, Strelcev in 
Borovec, da samih Markovec in Zabovec 
ne omenjamo še enkrat. Vsi, ki smo 
dogajanju še malce bliže, dobro vemo, 
da so prav v tej, nazadnje omenjeni vasi 
doma pobudniki, organizatorji in osred
nji izvajalci vseh šestih Fašenkov. Da

ovce? Najprej, med 10. 
in 11.30 uro boste na 
tipičnem kmečkem
dvorišču v Zabovcih la
hko videli prikaz priprav 
na fašenk, npr. izdelavo 
korantij, kopjetov, bičev 
za pokače, pletenje 
nogavic za korante, izde
lavo »duhov« in drugega 
pustnega okrasja ter 
mnoge dele opreme za 
druge pustne maske.
Slišali boste pokanje
bičev, pesem picekov in 
v il, pa tudi žensk, ki sicer 
ob večerih, med petjem 
opravijo marsikatero

Kulenta se nič ne bojim

Utrinek s 5. Fašenka (18.2 .1996) - 
Markovski orači s pesmijo voščijo dobro letino...

živim o v dobrih sosedkih odnosih z ok
oljem, nam vse bolj potrjujejo prihodki 
korantov iz Šturmovca pa iz Spuhlje, 
mnoge pustne skupine iz Muretincev in 
drugod. Vseh smo zelo veseli in poslej 
bo prav vsaka skupina, vsak posamezni 
pustni lik našel svoje mesto - morda med 
etnografskimi, morda med sproščeno 
pustnimi šemami naših Fašenkov.

9. februar 1997 je že dan osrednjega 
dogajanja pri nas - 6. Fašenka v Mark
ovcih. Nedelja, ki ji že od nekdaj 
pravimo tudi »mastna« (oz. mostna pri 
nas), se bo za mnoge krajane pričela že 
zgodaj, saj bo gotovo potrebno opraviti 
še zadnja, drobna dela za vse dogodke 
tega dneva. In kaj boste lahko videli, 
slišali, otipali, okušali in občutili vsi tisti, 
ki boste prišli k nam v Zabovce, Mark-

To, kar se bo 
v naslednjih 
nekaj urah 
dogajalo 
skozi Mark
ovce in še 
prej
Zabovce, že 
vsa leta 
imenujemo 
dogajanje

naših običajev in nikakor karneval ali 
pustna povorka. Naši koranti, nekateri 
izmed mnogih so izde
lani po zapisu v kroniki 
iz leta 1836, jezdeci, 
pokači, kopjaši, vile , 
piceki, garnela, rusa, 
kurike, medvedi, bozjak, 
kopanjarji, orači, mali 
gostovejnci in drugi se 
namreč ne bodo skozi 
obe vasi »sprehodili«, 
temveč bodo na 
dvoriščih mnogih
domačij opravili tudi 
svoje obrede, ki imajo 
skupno željo  pregnati iz 
dežele zimo in vse 
hudobne sile ter privabiti 
sem pomlad z vsemi 
njenimi bogastvi in ra

Sama pa sem to zapisala predvsem iz ene 
želje , za vabilo: pridite 9. februarja 1997 
v Zabovce ali Markovce, sprehodite se 
skozi kraj, stopite na kakšno odprto 
dvorišče in se ne hudujte, češ, kako 
dolgo ni pustnih likov od nikoder! Kajti: 
fašenk se pri nas dogaja, zato je najbolje 
postati del dogajanja, si vzeti čas, spros
titi voljo  in razpoloženje, stopiti malo 
naproti in doživeti resnično pravi fašenk.

Karolina PIČERKO 
ZABOVCI MARKOVCI

Indijanka, kavboj in rdeča kapica

dostmi. Za vse to rožljanje, za vse plese, 
petje, za muziko, za pogovor z gospodar
jem, gospodinjo, za poskok k nagajivim 
otrokom, za korantov stisk roke, za 
»nežni« dotik z ježevko, za prijazno 
izkazano naklonjenost (robček ali celo 
robec na korantovo verigo je treba tudi 
zavozlati) si mora vzeti čas vsakdo, ki je 
v to dogajanje vključen. Vse to moraš 
tudi občutiti, kar pomeni sprejeti s svo
jim i lastnimi čustvi. In prav to je najbrž 
tisto, po čemer se Fašenk v Markovcih 
razliku je od tistih, ki jih  samo gledamo, 
poslušamo kot pasivni, v množici gledal
cev skriti opazovalci.

pomembno 
delo. Ob 13. 
uri se bo 
nato pričelo 
osrednje 
pustno 
dogajanje 6. 
Fašenka v 
Markovcih, 
vendar pa v 
Zabovcih 
tokrat pred 
znanim 
gostiščem 
Ambiente.
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V priloženem vodniku po Kurentovanju '97 boste našli obilo informacij o pustnih dogajanjih.

&
PO ETO V IO  VIVAT

G O SP O D A RS K O  I NT ERE SNO  Z DRU ŽE NJ E ZA TUR IZ EM

O rganizator K urentovanja '97 razpisuje:

NAGRADE ZA IZVIRNO OKRAŠENE STANOVANJSKE HIŠE IN LOKALE
Da bi bil karnevalski Ruj med 3. in 11. februarjem čimbolj pisan, razigran in vesel vabimo stanovalce in lastnike stanovanjskih hiš in lokalov, 

da zunanjost svojih zgradb čimbolj domiselno okrasijo in tako pripravijo pravo karnevalsko kuliso za pustovanje, Posebna komisija bo okrašene hiše in lokale

pregleda prosimo, da svojo zamisel in okrasitev pisno prijavite v TIC na naslov Gospodarsko interesno združenjePoetovio vivat ( tel: 771569; 773 534 ).

NAGRADE V VREDNOSTI POL MILJONA TOLARJEV
za n ajlep še m ask e na K urentovanju '97

Posebna komisija bo v karnevalski povorki v nedeljo 9, februarja izbrala pet skupinskih mask in jih nagradila,Skupine ( najmanj trije člani ) se morajo prej 
pismeno prijaviti v TIC - u na naslov Gospodarskega interesnega združenja Poetovio vivat, Slovenski trg 14, Ruj ( tel: 771 569,773 534 ),Prijava naj vsebuje 

opis skupine, maske, število udeležencev ter vodjo skupine s polnim naslovom, Prijaviti seje treba do 7. Februarja 1996,
Osnovni kriteriji za ocenjevanje bodo motivi in liki iz ptujske zgodovine ali aktualni dogodki našega časa.

Nagrade za  najbolj d om iseln o  sk u p in sk o  m asko  
na VELIKEM KARNEVALSKEM PLESU 

v  so b o to  8 . februarja v k arn evalsk i dvorani.
Podelili bomo
1. nagrada
2. nagrada



Odgovor župana MO Ptuj na pobudo svetnika Emila MESARIČA št. 258/23

Na postavljeno vprašanje oz. pobudo svetnika Emila ME
SARIČA, ki se nanaša na delovanje Mestne občine Ptuj v 
naslednjih dveh letih, po moji izvolitvi za poslanca v Državni 
zbor, dajem naslednji odgovor:

trojke ter sodelovanja v Odboru za gospodarsko infrastrukturo, 
Odboru za družbene dejavnosti in Sklada stavbnih zem ljišč. 
Dani pooblastili ne zajemata sprejemanja odločitev v 
posamezni zadevi.

Župan MO Ptuj 
Dr. Miroslav Luci

Naloge župana občine so opre
deljene v 33. členu Zakona o 
lokalni samoupravi in so pred
vsem: zastopanje in pred
stavljanje občine, predlaganje 
proračuna, zaključnega računa 
in drugih aktov v obravnavo in 
sprejem občinskemu svetu ter 
skrb za njihovo izvajanje, izva
janje odločitev mestnega sveta 
ter vodenje občinske uprave, v 
kolikor ni zato pooblaščen ta
jn ik . Te in še nekatere druge 
naloge nalaga v pristojnost 
županu tudi statut Mestne 
občine Ptuj (20 .člen).

Statut Mestne občine Ptuj v 19. 
členu določa, da lahko župan 

opravlja svojo funkcijo poklicno ali nepoklicno, pri delu pa mu 
pomagajo podžupani - po statutu največ trije.

Po pooblastilu iz 19. člena statuta opravljam svojo funkcijo ne
poklicno s tem da z ustrezno organizacijo dela - seje, sestanki, 
razgovori - skušam čim več dela opraviti v popoldanskem času 
oz. po 12. uri. Oba podžupana, ki ju je imenoval mestni svet, 
sem s posebnimi pooblastili že zadolžil za opravljanje 
določenih nalog, in sicer g. HOJKERJA za opravljanje nalog s 
področja šolstva, športa, protokolarnih zadev, nalog, ki se 
nanašajo na izgradnjo oz. ureditev C H D  ter sodelovanja v Od
boru za družbene dejavnosti in v Komisiji za proslave in 
prireditve. C . JU RKO V IČ A  pa sem zadolžil za opravljanje 
nalog, povezanih z izgradnjo podvoza in obvoznice mesta 
Ptuja, nalog s področja kulture, protokolarnih zadev, nalog, ki 
so povezane z delovanjem Zdravega mesta, izgradnje ptujske

Po dogovoru s predsednikom mestnega sveta g. Č U Č K O M , se 
bo tudi on sam v večji meri vključeval že v dogovarjanje in 
nastajanje gradiv iz pristojnosti odločanja mestnega sveta.

Menim, da bi bilo z opisano organiziranostjo dela organov in 
služb Mestne občine Ptuj možno zagotoviti tudi izvajanje vseh 
nalog, ki so naložene županu Mestne občine Ptuj in zahtevajo 
njegovo odločanje kot organa Mestne občine Ptuj.

Če se bo izkazalo, da moja predvidevanja o načinu izvajanja 
nalog župana, glede na obseg dela in nalog, niso mogoča, borri v 
skladu s statutom predlagal mestnemu svetu imenovanje tretjega 
podžupana, tako da bo zagotovljeno izvajanje vseh funkcij, ki jih 
županu nalaga veljavna zakonodaja in občinski statut.

Z odlokom o organizaciji in de
lovnem področju občinske 
uprave Mestne občine Ptuj (Ur. 
v. občin Orm ož in Ptuj št. 
20/95) je  za naloge vodenja 
občinskega urada in koordi
nacije dela med oddelki ter za 
uresničevanje kadrovske poli
tike zadolžen tajnik občinskega 
urada v okviru navodil župana, 
občinski urad pa je na večini 
področij dela strokovno 
usposobljen izvajati naloge, ki 
so v njegovi pristojnosti.

Svetnik PS LDS 
g. Emil Mesarič

Ocenjujem , da bom kot 
poslanec lahko v povprečju dva 
dni v tednu delal v Ptuju, de
loma tudi v okviru poslanske

pisarne, ki je v Ptuju že organizirana in deluje.

M ESTNA O BČ IN A  PTUJ
Oddelek za okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo

MESTNI SVET 
MESTNE O BČIN E PTUJ
ODGOVOR NA VPRAŠANJE ŠT. 264/23 - GRADNJA POD
HODA ZA PEŠCE V PTUJU:
Kataster komunalnih in energetskih vodov ter naprav imajo 
posamezni upravljalci le-teh. Lokacijska dokumentacija je 
izdelana na osnovi podatkov, ki so jih posredovali izdelovalcu 
dokumentacije.

Projekt podhoda bo na vpogled, ko bo izdelana projektna 
dokumentacija. Objavljen je bil že javni razpis za izbiro izde
lovalca projektne dokumentacije. Javni razpis se izteče 
08 .01 .1997 . Izvaja lec mora biti izbran v roku 15 dni. Rok za 
izdelavo dokumentacije je tri mesece po podpisu pogodbe. 
ODGOVOR NA VPRAŠANJE ŠT. 263/23 - SPOMENIKI: 
Spomeniki, to je  vse tri grobnice in Lackov spomenik na starem 
mestnem pokopališču se redno vzdržuje iz programa skupne 
rabe. Prav tako se enkrat letno očisti spomenik v Mostju. 
ODGOVOR NA VPRAŠANJE ŠT. 261/23 (RAJKO BRGLEZ) - 
KOLESARSKA STEZA IN PLOČNIK
Kolesarska steza in pločnik na koncu Volkmerjeve ulice proti 
Mestnemu vrhu sta vezana na rekonstrukcijo cest in nadaljnjo

komunalno opremo soseske Rabelčja vas - zahod. Ta je predvi
doma planirana v letih 1997-2000.
ODGOVOR NA VPRAŠANJE ŠT. 262/23 (RAJKO BRGLEZ) - 
VZPOSTAVITEV CATV IN TELEFONSKEGA SISTEMA
Vzpostavitev CATV  in telefonskega sistema sodi v okvir komu
nalne opreme vrstnih hiš in plačila priključnin. Odvoz komu
nalnih odpadkov si po Odloku o gospodarjenju s komunalnimi 
odpadki uredi vsak koristnik storitve sam pri Čistem mestu Ptuj. 
ODGOVOR NA VPRAŠANJE ŠT. 266/23 (KONRAD RIŽNAR) 
Vzroki za občasno izklapljanje električnega omrežja so v rek
onstrukcijah omrežja Elektro Maribor, PE Ptuj praviloma o tem 
obvešča uporabnike preko Radia.
ODGOVOR NA VPRAŠANJE ŠT. 267/23 (KONRAD RIŽNAR)
Razširitev levoobrežnega drenažnega jarka od Budine do 
Markove je planirana od 1997-2000 leta. Izvedbena dela se 
bodo financirala predvidoma iz nadomestila za uporabo stavb
nega zem ljišča in Dravskih elektrarn Maribor.
ODGOVOR NA VPRAŠANJE ŠT. 269/23 (FRANC ŠTRUCL)
V rebalansu Sklada stavbnih zem ljišč Mestne občine Ptuj so 
planirana sredstva zgolj za projektno in lokacijsko dokumen
tacijo za izvedbo povezave kabelskega sistema. V  tej zvezi je 
bila na osnovi dogovora s predstavniki internih kabelskih 
sistemov sklenjena pogodba s projektantom povezovalnega 
sistema. Na podlagi izdelane dokumentacije bo sistem predvi
doma zgrajen v začetku leta 1997.



NADALJEVANJE N O VO LETN E ANKETE

5. ALI MENITE, DA ZAKONSKI STATUS 
MESTNEGA SVETNIKA OM OGOČA IN 
ZADOVOLJUJE NJEGOVO DELOVANJE 
ZA INTERESE VOLIVCEV OZ. 
OBČANOV?

SKD
Svetnikom so mesta v MS zagotovljena z 
zakoni in statutom občine. Svetniki imajo 
v skladu z zakonodajo in sprejetimi akti 
dovolj pristojnosti za opravljanje svoje 
naloge.

SLS
M islim , da ne zadovolju je, ali pa bi 
moralo biti nekaj polprofesionalnih svet
nikov - strokovnjakov, vsaj za vsak od
delek občinskega urada po eden.

DeSUS
Zaradi sorazmerno kratkega obdobja de
lovanja novega sistema se stvari šele utr
jujejo in morda preveč na hitro 
spreminjajo. Ni mogoče bolj določno 
odgovoriti na to vprašanje. Zdi se pa 
nam, da ne. Še vedno nerazčiščeni od
nosi med občino in državo omejujejo de
lovanje svetnika.

Posebno vprašanje na to temo pa je 
neurejen odnos občina, mestne in 
primestne četrti.

ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH 
DEMOKRATOV
Da! Je pa seveda odvisno od svetnika 
samega, koliko možnosti bo izkoristil. A li 
bo upošteval samo ozke strankarske in
terese, ali bo dovzeten tudi za pametne 
predloge iz drugih vrst.

ZELENI PTUJA
Biti poleg svojih profesionalnih ob
veznosti tudi angažiran in uspešen 
mestni svetnik zahteva veliko odrekanja. 
Veliko stvari je  potrebno prebrati, 
pripraviti, se pogovarjati, biti prisoten na 
številnih sestankih itd. Ugotavljamo, da 
so v nekaterih mestnih občinah mestnim 
svetnikom omogočili boljše pogoje za 
delo. V  tej smeri bo tudi naša poslanska 
skupina predlagala nekatere spremembe, 
s katerim bi omogočili kakovostnejše 
delo svetnikov.

SNS
Ne zadovolju jejo zaradi sprejetja 
posameznih členov poslovnika mestnega 
sveta, posebno se to nanaša na 98. in 
99a. člen Poslovnika. Po našem mnenju 
je  takšna neenakopravnost svetnikov 
protiustavna in protizakonita.

6. VAŠE MNENJE O DELOVANJU 
OBČINSKEGA URADA

SKD
Občinski urad je organiziran v skladu s 
svojimi pristojnostmi. Občinski urad se 
na zahteve in predloge mestnega sveta 
odziva v skladu s postavljenimi predlogi 
in zahtevami.

SLS
M islim , da je opravil veliko delo, saj je 
oral ledino nove organiziranosti lokalne 
samouprave. Zlasti je opravil veliko delo 
pri delitveni bilanci bivše občine Ptuj.

DeSUS
Sorazmerno dobro, kljub obilici dela.

ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH
DEMOKRATOV
Ni bistvenih pripomb.

ZELENI PTUJA
Občinska uprava je imela v teh dveh 
letih veliko dela v razmerah, ko je  obsta
jalo veliko nerešenih vprašanj med 
državo in občino. Ob tem pa je bilo 
potrebno urediti še razmerje med no
vonastalimi občinami na območju nek
danje občine Ptuj.

V  nadaljnjem delu od občinske uprave 
pričakujem ažurnejše podatke, s katerimi 
si bomo svetniki lahko pomagali pri 
opravljanju nešega odgovornega dela. 
Veliko težav in tudi nezadovoljstva 
zaznavam o na področju družbenih de
javnosti.

SNS
Občinski urad se po mnenju SNS O O  
Ptuj po dvoletnem delu počasi prilagaja 
novi lokalni samoupravi in je vse bolj 
strokovno učinkovit.

7. ALI STE ZADOVOLJNI Z IZHAJAN
JEM INFORMATIVNEGA GLASILA 
"PTUJČAN" OZ. S ČIM NISTE ZADO
VOLJNI? VAŠE MNENJE O PRILOGI 
URADNI VESTNIK.

SKD
Zaradi pomanjkljive dostave glasila 
"Ptujčan" ne prejemajo vsa gospodinjstva 
v Mestni občini Ptuj.

Uredniški odbor vztraja pri zahtevi, da se 
morajo prispevki za glasilo predati vsaj 
dva tedna pred izdajo.

Zaradi zgodnje dostave so prispevki manj 
aktualni.

V  glasilu pogrešamo različne predloge in 
pobude, posebej takrat, ko se v občini 
urejajo večje in pomembnejše zadeve, ki 
so velikega pomena za kakovostno 
ž iv ljen je  občanov.

Zaradi redkega izhajanja samega glasila, 
je priloga Ptujčana Uradni vestnik manj 
primerena za objavo odlokov.

SLS
Sem zadovoljen, saj je že opravičil svoje 
poslanstvo. Mestna občina bi imela brez 
glasila bolj klavrno organizacijo informi
ranja občanov, ali slabše kot mnogo 
manjše občine.

DeSUS
Pričakovanja so bila večja. Zaradi enkrat 
mesečnega izhajanja lahko obvešča 
občane o delu sveta in njegovih organov 
z zamudo, pa tudi Uradni vestnik je 
zaradi tega težko hkrati izdajati. 
Večkratno izhajanje Ptujčana bi bilo ner
acionalno, ker bi moral v tem primeru 
prerasti v  pravi časopis, kar bi bilo ob 
časopisu, ki ga v Ptuju že imamo, nes
miselno. Res pa je, da so preko 
"Ptujčana" vsaj deloma obveščena tista 
gospodinjstva v občini, ki niso naročena 
na časopise. M islim o pa, da odigra to 
vlogo deloma tudi Radio Ptuj.

ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH 
DEMOKRATOV
Da, mnenja smo, da je  takšno glasilo 
potrebno. Prava vsebina Ptujčana se bo 
še izgrajevala in dopolnjevala, čeprav je 
že sedaj na dovolj visokem nivoju. Na 
vsebino Uradnega vestnika ni pripomb.

ZELENI PTUJA
Informativno glasilo Ptujčan smo podprli, 
ker menimo, da je  bolje kakšna informa
cija  več kot premalo. Ptujčana si 
zam išljam o drugače kot je njegova se
danja oblika. V  ta namen smo tudi pred
lagali, da bi to informativno glasilo urejal 
neodvisni strokovnjak za to področje.

SNS
Om enjeno glasilo je  včasih izpuščalo 
vsebinske zasnove odgovorjenega, kjer 
naj bi informiralo o pobudah in vprašan
jih svetnikov in strank.

8. ALI MENITE, DA STE DOVOLJ SODE
LOVALI Z UREDNIŠTVOM 
"PTUJČANA"?

SKD
Uredništvo mora poskrbeti za kakovost
nejšo dostavo glasila vsem gospodin
jstvom in pridobiti dovolj prispevkov, ki 
bodo zanim ivi za širši krog bralcev.

SLS
Dovolj. Želel bi, da bi bilo sodelovanje 
ostalih, zlasti največjih strank večje.



DeSUS
Premalo, ker moraš tudi zato biti vsaj 
delno usposobljen. Samo soliti pameti 
tistim, ki se okrog izhajanja trudijo, pa je 
zelo neproduktivno dejanje.

ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH 
DEMOKRATOV
Menimo, da bi z uredništvom sodelovali 
več in bolje, kar bomo v prihodnosti tudi 
uresničili.

ZELENI PTUJA
V glavnem smo kar dobro sodelovali z 
uredništvom "Ptujčana". Določene težave 
so bile s pravočasno informiranostjo (kar 
pa je sedaj ugodno rešeno) in pa z dol
gim časom, ki preteče od roka za oddajo 
tekstov pa do izida "Ptujčana".

SNS
Dovolj, vendar bi lahko še več!

9. KAKŠNI SO VAŠI NAČRTI IN PRED
LOGI ZA DELOVANJE MESTNEGA 
SVETA?

SKD
Mestni svet mora sprejeti srednje in dol
goročne programe za različne dejavnosti 
v občini, pripraviti usklajen in vsebinsko 
kakovosten proračun ter analizirati 
poročila o delu različn ih institucij.

Vse poslanske skupine in različni funk
cionarji občine naj sodelujejo pri prido
bivanju institucij državnega pomena in 
pri pridobivanju večjih proračunskih 
sredstev iz države za hitrejšo ureditev 
mnogih perečih gospodarskih in infras
trukturnih vprašanj na območju občine.

SLS
Še nadalje konstruktivno sodelovati v 
mestnem svetu. Podpirali bomo razvojne 
programe za kmetijstvo (namakanje) in 
urejanje kolesarskih stez, želim o tudi

SLOVENSKI KRŠČANSKI DEMOKRATI,

Iz glasila »Ptujčan« je nastala 
okrožnica. Poslanska skupina SKD je 
želela v »Ptujčanu« objaviti predlog 
poslanske skupine za začetek postopka 
za oblikovanje pokrajine Spodnje Po
dravje s Prlekijo.

Vršilec dolžnosti g. Slavko BRG LEZ je 
objavo zavrnil s sledečo utemeljitvijo:, 
citiram: »Po sklepu uredništva, začen
jamo objavljati LE PISNE O D G O V O R E 
SLU ŽB Ž U PA N O V EG A  IN O B Č IN 
SKEGA U RA D A  na sejah mestnega 
sveta«.

ugotoviti interes za meteorološko postajo 
v Ptuju ali blizu Ormoža (za specifično 
severovzhodno klimo Slovenije). Podpi
rali bomo programe kulture in športa v 
mestnih in primestnih četrtih.

DeSUS
Povečati kvaliteto dela s sejami, na 
katerih bo bistveno manj točk dnevnega 
reda, posebno takrat, ko se sprejemajo 
zelo pomembne odločitve, in takih ni 
malo.

ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH 
DEMOKRATOV
Svetniki naj se čim manj ukvarjajo z 
lastno promocijo oz. pomembnostjo in 
naj ne pozabijo na osnovni smoter svoje 
prisotnosti v mestnem svetu, to je 
izboljšanje kvalitete živ ljen ja vseh 
občanov Ptuja.

Na ta način bi se dolžina sej bistveno 
skrajšala in temu sorazmerno povečala 
učinkovitost mestnega sveta.

ZELENI PTUJA
Delovanje mestnega sveta je potrebno 
zastaviti tako, da bomo največ delovnega 
časa posvetili kapitalnim razvojnim 
nalogam, pomembnim za naše mesto, in 
najbolj perečim problemom, s katerimi 
se srečujejo naši občani.

SNS
Po našem mnenju mestnemu svetu man
jkajo določeni organi, kot so "kolegij 
mestnega sveta", kjer bi se vršile koordi
nacije in usklajevanje pred zasedanjem 
mestnega sveta.

ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH 
DEMOKRATOV - odgovarja še na 
prvi del vprašanj iz zadnje številke

1. VAŠE MNENJE O  DVOLETNEM  DE
LOVAN JU M ESTNEGA SVETA MESTNE

O BČIN E PTUJ. ALI M ENITE, DA JE BILO 
USPEŠNO IN ZAKAJ?

Delo mestnega sveta ocenjujemo kot do
bro! Vsi bistveni akti so bili pravočasno 
sprejeti. Pri sprejemanju potrebnih od
lokov vse poteka normalno, brez velikih 
zamud.

2. ČESA PO VAŠEM MENJU MESTNI 
SVET NI O PRAVIL O Z . V  ČEM  NI 
O PRA VIČ IL VAŠEGA PRIČAKOVANJA?

Pri sestavi odborov in komisij mestnega 
sveta je bilo premalo pozornosti 
posvečeno strukturi članstva. Komisije in 
odbori ne morejo svojega dela opravljati 
dovolj strokovno in kakovostno, ker v 
svoji sestavi nimajo dovolj strokovnih in 
usposobljenih kadrov.

3. KATERI SO NAJPOMEMBNEJŠE PRIS
PEVKI VAŠE STRANKE V RAZPRAVAH 
IN SPREJETIH SKLEPIH MESTNEGA 
SVETA?

Konstruktivni prispevki svetnikov in 
članov komisij na sejah mestnega sveta v 
komisijah in odborih, v pisni ali ustni 
obliki. Pripombe in predlogi so bili v 
glavnem upoštevani.

4. ALI STE ZAD O VO LJN I Z  IZVAJANJI 
RAZVOJIH  PRO G RAM O V V  MESTNI 
O BČIN I PTUJ IN V ČETRTIH?

Na programe, ki se trenutno izvajajo ni
mamo bistvenih pripomb. Smo pa 
mnenja, da se premalo pozornosti 
posveča problemom gospodarstva na po
dročju celotne bivše občine Ptuj in tudi 
regionalno, saj je to neposredno 
povezano s številom brezposelnih na 
celotnem območju, kakor tudi s finančno 
močjo vseh novonastalih občin. Samo 
zviševanje dajatev ni prava pot.

OBČIN
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in se nam postavljata 
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glasila »Ptujčan« pris
tine tako pomembno 
predhodnega stališča

p uredništva velja, je 
« po novem postalo 
iova okrožnica.

Strankarski prispevek

V stranki pričakujemo, da bo o nastalih 
vsebinskih spremembah razpravljal 
mestni svet. Kot stranka pričakujemo, 
da mestni svet ne bo sprejel spremembe 
uredniške politike glasila.

OO SKD PTUJ 
Peter PRIBOŽIČ

, V.'. -V■■ ■ ' ’-'-'T ■ :
■ .

/ V
Odg. v.d . odg.urednika:

. ;\T  ,
V uredništvu nismo prejeli od SKD 
nobenega materiala za objavo!



24. S E JA  M ESTN EGA SV ETA  M ESTN E O BČIN E PTU J,
ki je  bila 23. decem bra 1996

Pred odločanjem o dnevnem redu 24. seje so 
svetniki sprejeli sklep, da bi ponujeno kaseto 
ob 120. letnici Zgodovinskega arhiva Ptuj in 
o Turističnem društvu Ptuj predvajali v zadnji 
točki pri informacijah, in ne v začetku seje, 
ker ni predvideno v predlogu dnevnega reda. 
Občinski urad je predlagal razširitev 
dnevnega reda pod Volitve in imenovanja za 
podaljšanje v.d. direktorja PM Ptuj in imeno
vanje v.d. direktorja Zgodovinskega arhiva 
Ptuj. Predlog je bil sprejet s 16 glasovi ZA in 
6 glasovi proti.
1. POTRDITEV PREDLOGA ZAPISNIKA 23. SEJE 
MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE PTUJ
Zapisnik je bil sprejet s pripombo svetnika S. 
Brgleza, ker v zapisniku ni bilo njegove 
razprave o enoletnem izhajanju glasila Ptujčan.
2. POBUDE IN VPRAŠANJA
V imenu poslanske skupine SKD je svetnik 
Emil Tomašič povedal, da komisija za statut 
in poslovnik ni hotela obravnavati njihove 
pisne zahteve s pobudami in vprašanji, kjer 
so postavili vprašanje za oceno vodenja 22. 
seje. V  odsotnosti predsednika komisije je na 
kratko odgovoril član komisije svetnik S. 
Brglez: Komisija se je sestala pred današnjo 
sejo in ugotovila, da ni kompetentna 
razpravljati o pobudi SKD brez sklepa Mest
nega sveta in da je potrebno pobudo PS nek
oliko natančneje konkretizirati. Svetniki so 
soglasno komisijo pooblastili za reševanje 
pisne vloge poslanske skupine PS SKD. 
Predloženih je bilo tudi nekaj pisnih odgo
vorov, ki jih objavljamo. Največje pričak
ovanje odgovora je povzročilo vprašanje 
svetnika Emila Mesariča na prejšnji seji o 
županovem pogledu, kako bo delovala 
mestna občina v tem mandatu po tem, ko je 
bil župan izvoljen za poslanca v Državni 
zbor. Zupan dr. Miroslav Luci je svetnikom 
pripravil pisni odgovor, ki ga ravno tako ob
javljamo. Dodatno pa je še dodal na seji, da 
bi naj to bila neka poskusna doba treh mese
cev, na to pa se po potrebi, če dva 
podžupana dela ne bosta zmogla, določi še 
tretjega podžupana. Na podvprašanje svet
nice L. Majnik, ali bosta podžupana dobila 
več pooblastil, je župan odgovoril, da so 
pooblastila dana v okviru Zakona o lokalni 
samoupravi in statuta, da pa se podpisovanje 
pogodb ne more prenesti. Dodatno je še 
vprašal svetnik E. Mesarič, ali pride v poštev 
tudi odstop od županstva ali od poslanca. 
Župan: Odstop je možen, vendar ni korekten 
do volilcev in ni racionalen za občino.
3. PREDLOG SKLEPA O ZAČASNEM FINAN
CIRANJU PRORAČUNA MESTNE OBČINE 
PTUJ ZA LETO 1997
Svetniki so predlog omejili na 3 mesece. Pred 
razpravo pa so svetniki ugotavljali, zakaj pod
pis predloga s strani podžupana ni veljaven. 
Odgovoril je župan, da ni v skladu z Zak
onom o lokalni samoupravi. Na to so svetniki 
spremenjeni predlog soglasno sprejeli in ga 
objavljamo v Uradnem vestniku.
4. PREDLOG SKLEPA O MANJŠEM ODMIKU 
OD REŠITEV UREDITVENEGA NAČRTA ZA 
PRENOVO DELA KAREJA 14 V PTUJU
Gre za zemljišče in predvideno novo stavbo 
ob minoritski cerkvi, kjer je sedaj parkirni

prostor, da se tu dovoli manjša sprememba 
ureditvenega načrta po hitrem postopku. 
Spremembe pa so naslednje: možna je 
izgradnja kleti za garažiranje, ureditev do
voza na dvorišče iz Vodnikove ulice, ki po
teka vzporedno z minoritsko cerkvijo, da se 
del objekta ob Vodnikovi ulici dvigne za eno 
nadstropje in da se na dvorišču objekta 
zgradi tudi pritlična etaža.
Svetniki so predlog sklepa soglasno sprejeli.
5. PREDLOG ODLOKA O UPORABI 
ŽUPANSKE VERIGE
Razprava je bila le pri 7. in 9. členu, ki go

vorita o predaji verige in o začetku 
veljavnosti odloka. Odlok objavljamo v Urad
nem vestniku.
6. OSNUTEK ODLOKA O ORGANIZIRANJU, 
IZVAJANJU IN NAČINU PODELITVE KON
CESIJE ZA OBVEZNO GOSPODARSKO 
LOKALNO JAVNO SLUŽBO PREGLE
DOVANJA, NADZOROVANJA IN ČIŠČENJA 
KURILNIH NAPRAV, DIMNIH VODOV IN 
ZRAČNIKOV ZARADI VARSTVA ZRAKA IN 
VARSTVA PRED POŽAROM NA OBMOČJU 
MESTNE OBČINE PTUJ
Osnutek je proti pričakovanju vzbudil pre
cejšnjo pozornost svetnikov, ki so v razpravi 
ugotovili, da osnutek ni zrel za sprejem, in so 
ga vrnili predlagatelju s sklepom, da je potre
bna predhodna razprava z vsemi političnimi 
strankami in strokovnimi službami Občin
skega urada. Razpravljalcem se naj pošlje 
kopija republiške uredbe o emisiji snovi v 
zraku iz kurilnih naprav (Uradni list RS 
73/94). Po obrazložitvi odloka, ki jo je podala 
ga. Alenka Korpar iz Oddelka za okolje, pros
tor in gospodarsko infrastrukturo, so 
razpravljali: svetniki Tomašič, Svržnjak, Ma
jcen, Rižner, S. Brglez, Bedrač, Petek, Gornik, 
Čuček in drugi.
7. PREDLOG SOGLASJA K SPREMEMBAM IN 
DOPOLNITVAM STATUTA SKLADA STAVB
NIH ZEMLJIŠČ V MESTNI OBČINI PTUJ
Upravni odbor sklada je spremembe sprejel 
in zaprosil mestni svet za soglasje o teh spre
membah, kjer bo organ sklada le upravni 
odbor in kjer se črtata določili o komisiji za 
oddajanje stavbnih zemljišč in o komisiji za 
pripravo programa sklada. Praksa je namreč 
pokazala, da sta komisiji nepotrebni, ker 
sprotne zadeve rešuje upravni odbor ažurno. 
Sprememba je tudi v 22. členu, kjer je za 
podpis pogodb odgovoren predsednik sklada. 
Pripombe sta imela svetnika Lidija Majnik in 
Emil Mesarič z vprašanjema, zakaj se komisiji 
ukinjata in da ni v skladu s 3. členom statuta 
sklada. Odgovore sta dala predsednik 
upravnega odbora sklada Mirko Korošec ter 
vodja Oddelka za splošne zadeve ga. Metka 
Korošec in nazadnje še župan dr. Miroslav 
Luci. Po razpravi je mestni svet izglasoval so
glasje s 23 glasovi ZA in 3 glasovi PROTI.
8. PREDLOG SOGLASJA K STATUTU JAVNEGA 
ZAVODA POKRAJINSKI MUZEJ PTUJ
Vodja oddelka za družbene dejavnosti ga. 
Kristina Šamperl-Purg in v.d. direktorja Ivan 
Vidovič sta ob pisnem materialu mestni svet 
še dodatno informirala, zlasti o tem, da je svet 
Pokrajinskega muzeja statut sprejel in da je 
potrebno še soglasje ustanoviteljev. Enako je 
potrdil svetnik Stanko Kosi, ki je tudi predsed

nik sveta Pokrajinskega muzeja, ter svetnik 
Peter Pri božič, kot predsednik Odbora za 
družbene dejavnosti. Mestni svet je soglasje 
izglasoval z večino glasov (26 ZA in 1 
PROTI).
9. PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K 
SANACIJSKEMU PROGRAMU V JAVNEM 
ZAVODU POKRAJINSKI MUZEJ PTUJ
Vsebina te točke je najbolj zaposlovala svet
nike na seji 24. seje MŠ. Kako tudi ne, saj gre 
za dokaj nepredvidljivi izhod pokrivanja 
velike, nepotrebne in nepredvidene izgube, ki 
grozi, da bo v precejšnji meri oklestila 
proračun Mestne občine Ptuj za leto 1996 in 
1997 ter zmanjšala predvidene akcije 
muzeja. Zaenkrat je ugotovljena izguba v 
višini 22 mio SIT iz leta 1995 in 10,2 mio SIT 
v letu 1996. Predlog pokrivanja izgube: 
Mestna občina Ptuj že nakazana ne
povratna sredstva od nerealiziranih akcij iz 
proračuna 1996 5,4 mio SIT
Mestna občina Ptuj, odobren brezobrestni 3 
letni kredit 19,2 mio SIT
Mestna občina Ptuj še potrebna nepovratna 
sredstva iz proračuna 1996 7,7 mio SIT

SKUPAJ 32,3 mio SIT

Predlog sanacije predvideva tudi spremembe 
v delokrogih ter tehnološke viške za 6 do 7 
zaposlenih. Nekatera soglasja mora dati še 
Ministrstvo za kulturo. Prav tako bodo potre
bna še sredstva za odpravnine, ki pa bodo 
delno znana v letu 1997 in so predvidena v 
višini 6 mio SIT. Svetnikom sta bili k materi
alu priloženi tudi dve izjavi:
Ministrstvo za kulturo bo sopokrivalo izgubo 
v višini 5,5 mio SIT na podlagi pisnega zago
tovila ustanoviteljev, da bo pokrita izguba iz 
tekočega poslovanja in da bo zaposlilo do
datnega konzervatorja za tekstil. Sklep uskla
jevalnega sestanka predstavnikov 
ustanoviteljev, da lastni viri niso znani fi
nancer za predvidenega 1,5 delavca. 
Razpravljali so Ivan Vidovič, Peter Pribožič, 
Lidija Majnik, Mirko Korošec in drugi. Stanko 
Kosi je tudi sporočil predlog sveta, da se 
izvrši revizija s strani računskega sodišča. 
Svetnik Anton Ciglar je vprašal, kaj financira 
mestna občina. Odgovorila mu je Lizika Vi
dovič, da ogrevanje, elektriko in materialne 
stroške, Ministrstvo za kulturo pa plače 
zaposlenih. Predsednik Mestnega sveta Milan 
Čuček se je vprašal, kakšne koristi bo imela 
občina od revizije, svetnik Janko Bedrač pa 
odstopa od mnenja Odbora za finance, da je 
potrebno sofinanciranje izgub s strani občine 
Ormož. Razpravljali so še Peter Pribožič, 
Slavko Brglez, Rajko Brglez in župan. Predlog 
je bil soglasno sprejet s pogojem, da program 
izpeljejo službe tudi v skladu s sklepom na 
21. seji.
PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K SPRE
MEMBI INVESTICIJSKE VREDNOSTI INVES
TICIJE PEŠ MOSTU V PROGRAMU SKLADA 
STAVBNIH ZEMLJIŠČ MESTNE OBČINE 
PTUJ ZA LETO 1996
Predsednik upravnega odbora sklada Mirko 
Korošec je v nekaj besedah obrazložil razloge 
za enkratno povečanje predračunske vsote od



80 mio SIT na 160 mio SIT (povečanje širine 
od 4 na 6 m za kolesarske steze in priključki). 
Gospod Stanislav Napast je informiral svet, 
da je uradni postopek za gradnjo peš mostu 
že pripravljen do faze gradbenega dovoljenja 
in podpisa pogodbe z izvajalcem. Svetnik 
Emil Tomašič je vprašal za možnost 
parkirišča na desnem bregu Drave in kako se 
je lahko povečala predračunska vrednost za 
sto odstotkov. Obrazložitev je podal župan 
dr. Miroslav Luci: parkirišče je odvisno od 
tega, kdaj se bo preselila Surovina, obdržati 
moramo ime peš most, da ne bi oviral predvi
denih programov ostalih ptujskih mostov. 
Sklep je bil izglasovan z 1 glasom PROTI.
11. PROGRAM JAVNIH DEL ZA LETO 1997 
Predlog ne predvideva povečanja v primerjavi 
z letom 1996, ne finančno (15,5 mio SIT) in 
ne po vrstah programov oz. po številu 
brezposelnih. Za stimulativno nagrajevanje se 
predvideva 10 % povišanje. Projekti so nastali 
na osnovi razpisa , bodo še obravnavani na 
ravni državnih ministrstev. Program je bil 
sprejet z večino glasov (23 PROTI 1 ).
12. SOGLASJE K OKVIRNEMU NAČRTU 
KURENTOVANJA 1997
Pisno obrazložitev načrta je še dodatno 
obrazložil direktor GIZ-a Petovio Vivat g. 
Branko Brumen. Kurentovanje bo trajalo od
3. februarja do 11. februarja ali skupaj 11 dni. 
Povečana bo velikost pokritega šotora na ok
rog 2000 m2 in trasa za povorko. Pustne 
fašenske prireditve bodo tudi izven mesta, v 
primarnem okolju v Markovcih, Zabovcih, 
Cirkovcih, Cirkulanah, Dornavi in na Vidmu. 
Predračun prihodkov je predviden v višini 
27,4 mio SIT.
Predračun stroškov oz. odhodkov pa v višini 
26,75 mio SIT.
Mestna občina bo predvidela v proračunu za 
leto 1997 3,5 mio SIT prispevkov. Odbor za 
gospodarstvo je predlog podprl s pogojem, da 
bodo organizatorji fašenka v Markovcih pre
jeli 500.000 SIT iz proračuna Mestne občine 
Ptuj (od predvidenih 3,5 mio SIT) pod pogo
jem, da bo prireditev v torek in ne v nedeljo. 
Razpravljali so svetniki: Karl Majcen (denar 
naj bo prej nakazan v Markovce), Slavko 
Brglez (priprave so nekoliko pozno), glasilo 
Ptujčan bo predvidelo 2 strani, vendar mora 
biti disketa dostavljena s strani organizatorja

Petoviva Vivat do 15. januarja 1997 in pod
pora Markovcem brez torkovega pogoja. 
Predlog kurentovanja je bil soglasno sprejet. 
POROČILO O DELU NADZORNEGA OD
BORA MESTNE OBČINE PTUJ 
Največ razprave so svetniki posvetili zapis
niku o delu komisije nadzornega odbora za 
CATV (Premužič, Pribožič, S. Brglez, Bedrač, 
Gornik in drugi). Župan dr. Luci je povedal, 
da je stanje v CATV zapleteno in je potrebno 
urediti status. Možnosti sta dve, zavod ali 
del niša družba. Zavod, da je enostavnejši; S. 
Brglez predvideva, da je status delniške 
družbe s podjetniško koncesijo pravičnejši in 
produktivnejši. Nekatere odgovore s pregle
dom komisije v Komunalnem podjetju Ptuj je 
podal predsednik Nadzornega odbora g. Boris 
Rojc,, ki pa ni utegnil svet opozoriti na 
neugledno nagrajevanje za delo v Nadzor
nem odboru, zlasti pri komisijskih pregledih. 
Poročilo je bilo soglasno sprejeto.
VOLITVE IN IMENOVANJA
a) Soglasno je bil sprejet sklep o podaljšanju
v.d. direktorja v Pokrajinskem muzeju Ptuj 
Ivanu Vidoviču, 
diplomiranemu ek
onomistu, do
imenovanja direk
torja, 28.2.1997.
b) Soglasno je bil 
imenovan za v.d. 
direktorja Zgo
dovinskega arhiva 
Ptuj dosedanji di
rektor g. Ivan 
Lovrenčič, diplomi
rani zgodovinar.
Vzrok v.d. imeno
vanja je podoben 
kot pri Pokrajin
skem muzeju, 
zaradi novega 
oblikovanja us
tanovitvenega akta 
in vskladitve z novo 
zakonodajo.
Razlika je samo ta, 
da imenovanemu 
poteče legitimen 
mandat in da ni 
poročila o izgubi.

INFORMACIJE
Gospa Metka Korošec je predložila informa
cijo o potrebnih pripombah na statut 
primestne četrti Hajdina, ki v nekaterih členih 
ni v skladu s Statutom Mestne občine Ptuj. 
Obrazložitev objavljamo v posebni rubriki 
Pobude, vprašanja in odgovori, ki naj služi 
kot informacija tudi za ostale četrti.
Svetnik Miran Kerin je povedal, da se je Cen
ter za socialno delo preselil v nove prostore 
v Trstenjakovo ulico. Povedal je tudi, da fi
nancirajo izven predvidenega programa dva 
brezdomca v Centru za begunce.
Župan je pozval vse svetnike na božične in 
novoletne prireditve ter na proslavo Dneva 
samostojnosti Slovenije. Svetnik Peter 
Pribožič pa je povabil na božični koncert v 
refektorij Minoritskega samostana.
Predsednik Mestnega sveta g. Milan Čuček je 
uspešno zaključil 24. delovno sejo ob 18. 30 
uri in pozval vse na slavnostno sejo, ki bo 
naslednji dan ob 16. uri.

Zapisal S.B.

Foto KOSI

22. januarja je  bila v dvorani Mestne občine Ptuj podpisana grad
bena pogodba med investitorjem skladom stavbnih zemljišč Mestne 
občine Ptuj, in izvajalcem SCT Ljubljana za zidavo peš mostu čez 
Dravo. Pogodbo so podpisali (od leve proti desni): Mirko Korošec 
(SSZ M O  PTUJ), inženir Božidar Limpel (direktor visokih gradenj 
SCT Ljubljana), Dr. Miroslav Luci - županom M O  PTUJ.

Izvajalec podvoza je zadovoljen z že opravljenim delom, prav Tržačan Matej je tehnik pri družbi CO O PSETTE,
tako nadzorna služba z ing. Radetom Zeljkovičem na čelu. predor je bil v roku izveden.



POZDRAVLJENO LETO 1997
AVE ANNO CURRENTE MCMXCVII

• ^  ozdrav je  velika beseda, s katero izrazimo 
naklonjenost in spoštovanje, zlasti ob srečan
jih ali nagovorih. Civilizirani, vzgojeni ljudje 
pa tudi odgovorijo na pozdrav z  enako vse
bino in z  enako željo. Ni' napisano, da se 
moramo pozdravljati, verjetno pa je  dolžnost 
nas vseh učiti, vzgajati in vcepljati ljudsko 
navado in človeško nujnost, da se
pozdravljamo. Ali se pozdravljamo dovolj? 
Menim, da ne, zlasti zaboli tiste, ki so tega 
navajeni, ko predvsem šolarji in drugi gredo 
mimo brez pozdrava. Leto, v katero
vstopamo, sicer ni osebnost, je  pa pomemben 
čas dvanajstih mesecev ali 365 dni, ki je  pred 
nami, v katerem bo odvisno od nas (razen 
naravnih pojavov), kakšno to leto bo. Zato 
pozdrav letu 1997 pomeni pozdrav vsem 
nam, ki ga ustvarjamo na vseh nivojih 
življenja. In kaj pričakujemo v tem letu?

V svetovnem pogledu pomeni tretje leto pred 
novim tisočletjem ali pred tritisoč letjem, na 
katerega se pripravlja ves svet, vsi politiki, vse 
vere in vsi razmišljujoči ljudje. Verjetno ob 
spremembi tisočletja ne bo čudežev, lahko pa 
pomeni novo obdobje človeštva, saj se del 
ciljev določenih vplivnih, vidnih in nevidnih 
ljudi navadno uresniči.

V državnem obsegu bo veliko odločilnih 
sprememb, ker bo to leto prvo leto delovanja 
novo izvoljenega Državnega zbora. Upamo, 
da bo zmagovala modrost in da se bodo 
uresničevale številne želje voliicev po 
pravičnosti, po poštenosti in mirnejšem 
življenju. V tem letu bomo tudi volili pred
sednika države in nov Državni svet, ki sta oba 
dolžna varovati ustavnost, potrebno zakono
dajo in pridobljene človeške pravice ob de
mokraciji. V ta sklop zakonodaje spada tudi 
njegova realizacija, da ne bodo zakoni samo 
na papirju. Nova zakonodaja nas bo 
približala v enakopravno družbo evropskih in 
svetovnih narodov oziroma držav. Bo leto 
nadaljevanja tistih hotenj, za katere smo se 
odločili na plebiscitu pred šestimi leti.

Letošnje leto bo tudi konkreten začetek 
vstopanja v EU po sporazumu o pridruženem

članstvu in v NATO pakt. Še pred 6 leti je  
pomenila glasna misel na takšno združbo 
verbalni delikt, tudi od posameznikov, ki to 
danes najglasneje zagovarjajo. Posledice 
bodo pomenile za nekatere izboljšanje, za 
druge pa poslabšanje položaja, vendar dol
goročno zboljšanje za vse. Razlike so se 
pokazale že lani, pri velikih in tehnološko 
zaostalih gospodarskih gigantih in pri neor
ganiziranem zadružništvu, zlasti v kmetijstvu. 
Več kot petdesetletna prekinitev zadružništva 
bo zahtevala velik davek in veliko modrost 
države, kajti kmetijski proizvajalec brez svoje 
materialno podprte zadružne povezanosti v 
Evropi ne more obstati. To je  pomembna ugo
tovitev, kajti naše podeželje pomeni 
poseljenost in demografsko moč slovenskega 
naroda, čeprav so ekonomski kazalci manj 
pomembni. Novosti bodo tudi v prilagajanju 
zakonodaje, zlasti o carini, davkih in cenah. 
Nekaj bo postajalo dražje, nekaj pa ceneje. V 
Sloveniji bi tudi morali končati s privati
zacijo družbene lastnine. Formalno se bo 
zaključila kratka doba tranzicije in največjega 
divjega lastninjenja v zgodovini Slovencev, 
kjer je  nekaj posameznikov nepošteno 
obogatelo, veliko število pa osiromašilo, ne 
samo v socialno materialnem pogledu, 
temveč tudi duhovno.

P tu jč a n  meni, da je  potrebno spoštljivo 
razmišljati o letu 1997 tudi v naši občini. 
Župan, mestni svet in njegova delovna telesa 
vstopajo v drugo polovico mandata, sveti 
mestnih in primestnih četrti pa po formiranju 
v prvo celoletno delovanje. Prve čaka spre
jem proračuna in s tem razvojnih obveznosti, 
druge pa skrb za čimveč vnešenih želja iz 
vsake posamezne četrti v proračun mestne 
občine. Na žalost so meje lastnih virov ome
jene, prav tako tudi sredstva iz zagotovljene 
porabe. Pomembno je  odločanje o najnu
jnejših in najbolj racionalnih postavkah, ki 
bodo koristne tako za materialni kot za 
duhovni razvoj občanov. Kaj bo prineslo 
letošnje leto ptujskim prvošolčkom, šolarjem,

dijakom, študentom in ostali mladini, nadalje 
iskalcem dela, iskalcem stanovanj, novim 
zakonskim parom pa je  lahko odvisno tudi od 
lepega pozdrava. V največji negotovosti smo 
v pričakovanju letine v kmetijstvu in v 
preživetju naših najbližnjih.

Kdo bi naštel vsa vprašanja in negotova 
pričakovanja, upanja in želje, številne uganke 
in predvidevanja, ki se lahko zgodijo danes, 
jutri ali v letu 1997? Prav zaradi tega 
pozdravljajmo leto 1997 s srcem, ki naj bo 
radostno za vse nas! Trudili se bomo, da bo 
leto boljše in ne bomo nasedali znanemu 
slovenskemu ekonomistu J.M ., ki je  v in
tervjuju dejal: ...NOVO LETO BO PO
DOBNO STAREMU.

(/ v e to  1997 bomo pozdravili, če se bomo 
pozdravljali med seboj, vseeno ali z dober 
dan ali z bog daj ali pa z  zdravo, vendar 
vedno jasno in glasno s pogledom v oči in s 
prijaznim nasmehom. Pomembno je, da se ne 
srečujemo nemo in podcenjujoče, temveč da 
se med seboj pozdravljamo in odzravljamo.

Letošnji koledar je  hotel, da bomo v februarju 
praznovali edini slovenski kulturni praznik in 
da bomo istočasno ponoreli s pustom. Ni 
težko predvidevati, katero praznovanje bo 
bolj množično in v katero bo vloženega stok
rat več denarja. Upam, da se ne bo ponovil 
lanski prizor, ko so kurenti prekinili koncert v 
Narodnem domu ob Prešernovi proslavi in ko 
je  bil župan nagovorjen s predsednikom 
skupščine in ko zakonci nagrajencev niso do
bili sedeža v prvi vrsti ob nagrajencih. 
Ptujčan bi bil zadovoljen, če bi se nas večina 
spomnila duhovne potrebe in razsežnosti kul
turnega praznovanja in da bi se tudi za pusta 
primerno poveselili.

Pozdravlja vas vam vdani 
v.d. odgovornega urednika 

Slavko Brglez

PROJEKT PTUJ - ZDRAVO MESTO PREDSTAVLJA

Na Potrčevi cesti štev. 34, v Domu krajanov 
dr. Jožeta Potrča, je pričel delovati klub 
OBZORJE. Klub je odprt vsak dan, od 
ponedeljka do petka od 9. do 17. ure. V njem 
ste dobrodošli vsi, ki želite druženje, ste v 
stiski ali iščete načine kvalitetnejšega 
preživljanja vsakdanjega življenja.
Klub ni namenjen samo brezposelnim, 
temveč tudi tistim, ki si želite pomoč za 
ponovno vključitev v družbo in potrditev 
samega sebe. Potrebujete le vzpodbudo, 
družabnost, morda pogovor, da uvidite 
zmožnost lastne aktivnosti v prostem času, da 
si ustvarjate prihodnost z osebnim razvojem, 
s pridobivanjem novih znanj in življenjskih 
spretnosti, ki vodijo k dvigu kakovosti 
življenja in h graditvi pozitivne samopodobe.

K lub  OBZORJE
Naš namen je, da k temu pripomore tudi de
javnost kluba OBZORJE.
Kaj lahko pričakujete z obiskovanjem kluba? 
V klubu se boste srečevali s sebi podobnimi 
ljudmi različnih skupin, kjer boste lahko 
ustvarjalno reševali lastne težave, morda s 
sproščujočim klepetom, s svetovalnim razgo
vorom, z branjem časopisov, pridobivanjem 
koristnih informacij. Poleg druženja vam 
nudimo možnost vključitve v različne de
javnosti, kot so študijski krožki, debatne ure, 
ustvarjalne delavnice, svetovalne ure in 
družabne igre. Vse aktivnosti, namenjene 
vam, težko na kratko predstavimo, zato je na
jbolje, da nas obiščete.
Te dni smo pričeli s svetovalnimi urami o 
načinih aktivnega iskanja zaposlitve, s komu

nikacijsko delavnico, z učenjem tujega jez
ika, pripravljamo pa še več drugih aktivnosti.

Naše geslo je odprtost in zaupanje, zato 
bomo dovzetni za nove ideje in pobude, da 
bo delo v klubu čimbolj prijetno, sproščeno, 
ustvarjalno, izobraževalno, torej koristno za 
vsa področja našega življenja.

Če iščete nove možnosti za sebe, vas vabimo, 
da nas obiščete. Obiskovanje kluba 
OBZORJE je brezplačno, torej vas nič ne 
stane, le pridobili boste nekaj zase. Članstvo 
je neobvezujoče, v klubu pa vas bosta spre
jela mentorja Irena in Franc.

FČ



PREDSTAVITEV AKTIVNOSTI 
ŠPORTNEGA ZAVODA PTUJ

Športni zavod 
Ptuj je kot javni 
zavod za izva
janje športne 
dejavnosti v letu 
1996 na osnovi 
nalog, opre
deljenih s statu
tom, v okviru 
svoje osnovne 
dejavnosti pok
rival vse seg
mente športa.

V sodelovanju z VVVZ smo izvedli pro
gram »športne značke I« in kros za 
predšolske otroke, ki se ga je udeležilo 200 
cicibanov.

Športni zavod je organiziral 21 občinskih 
in medobčinskih osnovnošolskih prvenstev 
v 12 športnih panogah, ki se jih je 
udeležilo 2500 učencev. Komisija za šolski 
šport ima tekmovanja razdeljena v A pro
gram (prioritetne športne panoge) in B pro
gram (ostale športne panoge, kjer se pojavi 
interes). Odvisno od športne panoge in 
sistema tekmovanja so najboljše ekipe in 
posamezniki nastopali na območnih, polfi
nalnih in finalnih državnih prvenstih ter 
dosegali zelo dobre rezultate. V  srednjih 
šolah je zavod organiziral 10 tekmovanj v

8 športnih panogah, ki se jih je udeležilo 
600 dijakov. Najboljše ekipe in 
posamezniki iz naštega področja so se 
podobno kot pri osnovnih šolah uvrščali 
na nadaljnja tekmovanja.

Na območju Mestne občine Ptuj je za iz
vajanje športne dejavnosti organiziranih 78 
športnih društev, klubov in združenj. Fi
nanciranje klubov in društev poteka iz 
državnega in občinskega proračuna ter 
lastnih virov (sponzorji, donatorji). Min
istrstvo za šolstvo in šport zagotavlja sred
stva za javni interes (mlajše selekcije), 
medtem ko mlajše selekcije prepušča 
občinam in sponzorjem, ki vidijo v športu 
svoj interes.

Športni programi se vrednotijo in sofinanci
rajo po merilih Ministrstva za šolstvo in 
šport in po Pravilniku o financiranju in 
razvrstitvi športnih panog v Mestni občini 
Ptuj. V letu 1996 je bilo na osnovi prijav 
na javni razpis v sistem financiranja 
vključenih 39 klubov in društev.

S temi sredstvi se je zagotavljalo kritje dela 
stroškov za strokovni kader, prevoze, 
opremo, športni dodatek,...

Glede na vložena sredstva za šport 
moramo z dosežki biti zadovoljni, saj naše 
ekipe in posamezniki posegajo po najvišjih

mestih v državi, dobri rezultati pa se 
dosegajo tudi izven naših meja (evrop
ska, svetovna prvenstva, pokali).

V  prizadevanju za števila športno ak
tivnega prebivalstva je zavod sodeloval pri 
organizaciji raznih rekreativnih akcij za 
vse starostne kategorije. Poskrbelo se je 
tudi za organizacijo izobraževanja in 
izpopolnjevanja strokovnih kadrov. 
Omogočila se je uporaba športnih objek
tov, svetovanje pri investicijah, projekti, 
nabava športne literature,...

Analiza stanja pokritih športnih površin je 
pokazala precejšnje zaostajanje za sloven
skim povprečjem. Največji problemi so se 
pojavljali zaradi pomanjkanja vadbenih 
prostorov, predvsem za potrebe tekmoval
nega športa in rekreacije. V okviru zavoda 
smo že pričeli s fazno prenovo obstoječih 
mestnih športnih objektov (ŠD Mladika, 
Mestni stadion), ki že dobivajo drugačno 
podobo. Med prioritetnimi investicijami pa 
načrtujemo posodobitev atletske steze z 
umetno maso, ureditev trim steze in 
večnamensko dvorano. Objekt je ob strok
ovnem kadru osnova za razvoj športne de
javnosti, zato pozivamo na mestne 
svetnike, da naj pri oblikovanju mestnega 
proračuna ne pozabijo na področje športa.

Direktor
Stanko CLAŽAR, dipl.org.dela

ŠPORTNI ZAVOD PTUJ
2250 PTUJ, Čučkova 7 
Tel. 062 771-745

Športni zavod Ptuj v sodelovanju s 
športno zvezo Mestne občine Ptuj 
vabi na tradicionalno prireditev

»IZBIRA
ŠPORTNIKA LETA«,
ki bo v petek, 14. februarja 1997, ob 

19. uri, v avli šolskega centra Ptuj.
Na prireditvi bodo proglašeni na
jboljše športnice, športniki, ekipe, 
trenerji, šolska športna društva, 
državni prvaki in državni reprezen
tanti v kolektivnih športnih panogah 
ter zaslužni športni delavci klubov in 
športnih društev Mestne občine Ptuj.

Gost prireditve bo znan slovenski 
športnik.

Prireditev bomo popestrili z 
zabavnim programom.

Ob prostem vstopu vabimo na 
prireditev vse ljubitelje športa.*

SLS - Slovenska Ljudska Stranka, podružnica PTUJ 
VABI vse člane in simpatizerje na

občni zbor p o d ružn ice
v petek, 21. februarja 1997 ob 18. u ri, ki bo v gasilskem domu v Hajdošah.

Po občnem zboru bo družabna prireditev.
Za izvršilni odbor podružnice 

FrancRanfl

ZELENI PTUJA

O O  Zeleni Ptuja Vam ob slovenskem 
kulturnem prazniku želi prijetno 
praznovanje. Istočasno pa Vam želimo 
tudi obilo zdravja, sreče in poslovnih 
uspehov v letu 1997 ter veliko veselja 
ob bližnjem pustnem rajanju.

Upamo, da nam bo tudi letos skupaj z 
Vami uspelo nadaljevati začrtani pro
gram, saj dela za Zelene, žal, še zdaleč 
ni zmanjkalo.

V letu 1997 si bomo Zeleni Ptuja še 
naprej prizadevali za:

• čim hitrejše reševanje prometnih zagat,

• zagotovitev pogojev za prehod na de
vetletni program šolanja,

• sanacijo ptujskega akumulacijskega 
jezera,

• čimprejšnji sprejem ukrepov, ki bodo 
zaščitili Študenčnico ter floro in favno 
območja, na katerem se predvideva 
gradnja golf igrišča,

• nadaljevanje p lin ifikacije ,...

Želimo Vas spomniti tudi na naše tradi
cionalne akcije, namenjene osveščanju 
ljudi, med katerimi sta posebej odmevni 
Delitev sadik in zdravilnih zelišč ter De
litev humusa. Že sedaj Vas vljudno 
vabimo, da se udeležite omenjenih akcij.

OO ZELENI PTU/A
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pustno karnevalska povorka

ULICE IN TRGI ZA IZVEDBO POVORKE DNE 
9. FEBRUARJA 1997:
• ZAČETEK PRI AVTO BU SN I POSTAJI O B 14. URI, 
POTEK POTI PO V O RKE:
1. Osojnikova cesta
2. Trstenjakova ulica +
3. Slomškova ulica +
4. M iklošičeva ulica
5. Mestni trg +
6. Krempljeva ulica
7. Minoritski trg +
8. Dravska ulica
9. Cafova ulica
10. Prešernova ulica
11. Slovenski trg
12. Slomškov aulica
13. Potrčeva cesta
14. C iril Metodov drevored
15. Osojnikova cesta

TO ČKE N ASTOPE SKUPIN :
1. ob 14.10 uri »VINSKA KLET« Trstenjakova ulica 6
2. ob 14.20 uri »UPRAVA« Slomškova ulica 10
3. ob 14.30 uri »M AGISTRAT« Mestni trg
4. ob 14.40 uri »M INORITSKI TRG«

Parkirišča:
Za vse obiskovalce prireditev so organizirana redna 
parkirišča, dodatna parkirišča v nedeljo pa bodo 
posebej označena in organizirana:

• iz smeri M ARIBO R - M ERKATO R - PC Breg, 
Zadružni trg, M linska ulica in »Terme« ter ob des
nem bregu reke Drave s parkirišči pri PC »Petlja« in 
avtosalonu »Avto Prstec«;

• iz smeri O R M O Ž : Rajšpova in Vegova ulica, 
parkirišče Merkator SVS

• iz smeri LEN ART: u lice in ceste v novih stanovan
jskih soseskah, parkirišče Ž iv ila , parkirišče pri 
Zdravstvenem domu in SŠC Ptuj;

Za avtobuse bodo parkirišča označena: Avtobusna 
postaja, Štajerturs, Certus, Petovia-Avto.

POSEBNO OBVESTILO

VABIM O  PTUJČANE NAJ Sl O G LED AJO  
PRIREDITVE O B VSEJ - RAZŠIRJENI POTI PO VO RKE, 
HKRATI PA VAS PROSIM O, DA OKRASITE SVOJE 
STANOVANJSKE IN PO SLO VN E STAVBE.

Doba organiziranost, gostoljubnost in prijaznost je 
ptujska pustna viza!

KOORDINATOR PROGRAMA: VODJA POVORKE:
Jurc ŠARMAN Matevž CESTNIK

OBHODNA POT PUSTNE POVORKE 
V NEDELJO 9. FEBRUARJA

Povorka bo potekala » i^ po  Osojnikovi testi, Trstenjakovi, Slomškovi, Miklošičevi, Jhempljevi, Dravski, Cafovi, \
Prešernovi, Slomškovi, Potrčevi uliti ter Ciril Metodovem drevoredu i .  vmesnimi postanki O  10 nastope pustnih skupin |

pri Vinski kleti, pred Upravno enoto Ptuj, pred Mestno hišo, na Minoritskem ter Slovenskem trgu. Začetek in konec povorke bo na avtobusni postaji.

Na podlagi 1. odstavka 35. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne 
občine Ptuj (Uradni vestnik občin Orm ož in Ptuj, štev. 11/95)

S K L I C U J E M
25. sejo Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 

ki bo v četrtek, dne 30. januarja 1997, ob 12. uri 
v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1 /I, soba 8.

Predsednik Mestnega sveta Mestne.občine Ptuj
Milan ČUČEK

Na podlagi 1. odstavka 35. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne 
občine Ptuj (Uradni vestnik občin Orm ož in Ptuj, štev. 11/95)

S K L I C U J E M
26. sejo Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 

ki bo v četrtek, dne 6. februarja 1997, ob 10. uri 
v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1 /I, soba 8.

Predsednik Mestnega sveta Mestne občine Ptuj
Milan ČUČEK

ZASEBNA ŠOLfl »STfiRLET«
• UČENJE JEZIKOV
• RAČUNALNIŠTVO 

• ŠTUDIJSKI KROŽKI

PREVAJALSKA PISARNA 
Prof. Ivo BAN

PREVAJANJE IN SODNO TOLMASTVO

SODNI SPISI, SPRIČEVALA, DOPISI 
__________ VLOGE, POKOJNINE, POGODBE______________

Trstenjakova 2/III nadstr., tel./fax 776 150 tel. 778-192

Izdajatelj: mestni svet mestne občine Ptuj. Uredništvo: Konrad RIŽNER - LDS, Franc SAMOJLENKO - SKD, Hilda SLEK- 
OVEC - SDS, Slavko BRGLEZ - SLS, Aleksander MLAKAR - ZE Ptuja, Milan ZUPANC - DESUS, Dragi STOJADINOVIČ - 
ZLSD, Jože MAUČEC - Lista KS mesta Ptuj, Peter LETONJA - SNS/SND. Naklada 11.300 izvodov. Glasilo prejmejo gospo
dinjstva mestne občine Ptuj. Glasilo PTUJČAN se šteje med proizvode, za katere se plačuje davek po stopnji 5%. V. d. 
odgovornega urednika Slavko Brglez. Priprava reklamnih oglasov: Ida BRODNJAK, s.p. telefon 776-653, Naslov 
uredništva: Mestni trg 1, Ptuj. Ž .R . 52400-630-20701. Oblikovanje, teh. urejanje, lektoriranje, tisk in dostava: GRAFIS 
d.o.o., Požeg, Rače, telefon 835-192, 835-230, 836-885.


